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Bestyrelsesmøde        26/2-2020, kl.19.30-22.30 
 
Dagsorden består af 9 punkter. 
 

1. Status på, om foreningen opfylder gældende lovgivning og krav for foreninger 
a. Vi skal have kontaktet erhvervsstyrelsen for ar sikre os, at vi opfylder 

gældende krav og lovgivning. Formanden varetager denne opgave. Punktet 
vil fremgå på næste bestyrelsesmøde til yderligere behandling. 

2. Status på tilmeldinger til foreningen 
a. Der er pt. 55 tilmeldinger til medlemsskab ud af 237 mulige medlemmer, 

dette er i procent 23,2 % medlemmer. Efter 1/3-2020 afholdes et 
informationsmøde for både medlemmer og beboere i området, der har 
adgang til Foreningens Anlæg. 

3. Tilpasning af bank 
Modtagne informationer fra Banken er ikke fyldestgørende. Ændringer skal 
registreres, derfor ringer Kassereren til Banken for at undgå at sende 
personfølsomme data. Der oprettes på nuværende tidspunkt IKKE adgang netbank, 
da dette er forbundet med en omkostning og Foreningens udgifter er minimale på 
nuværende tidspunkt. Punktet vil fremgå på næste bestyrelsesmøde til yderligere 
behandling. 

4. Gennemgang af krav til forsikringstilbud 
a. Forsikringen skal indeholde følgende dækningsområder: Bestyrelsesansvar, 

Cyber samt Kriminalitet. Tilbud indhentes fra minimum 2 
forsikringsselskaber. Punktet vil fremgå på næste bestyrelsesmøde til 
yderligere behandling. 

5. Gennemgang af kontrakt med leverandør 
a. Vi kan tidligst opsige kontrakten 5 år efter indgåelse – herefter kommer 12 

måneders opsigelse. Punkterne fremgår af kontrakt- og handelsbetingelse. 
Kontrakten er indgået medio januar 2018. 

b. Af kontrakten fremgår det, ved kontraktens ikrafttræden, at 181 husstande 
(76,4 %) ud af 237 husstande i området benytter den nuværende leverandør 
på Foreningens Anlæg.  

c. Foreningen skal oplyse medlemsantallet af Foreningen, da kun medlemmer 
kan modtage medlemspris. Husstande, der ikke er medlemmer af Foreningen 
kan ikke forvente en billigere pris end markedsprisen fra leverandøren.  

i. Foreningen holder et informationsmøde, så både medlemmer og ikke-
medlemmer er klar over deres situation. 

d. Vi skal have afdækket hvor fordelingspunktet befinder sig. 
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e. Leverandøren har mulighed for at genforhandle kontrakten, hvis antallet af 
aktive abonnementer i området ændre sig. 

f. Hvordan forholder vi os til Service i forbindelse med mulige nye leverandører 
g. Leverandøren kontaktes af Formanden d.27/2-2020 og et personligt mødes 

mellem bestyrelsen og leverandøren ønskes, så punkt d., e., og f. gennemgås 
samt konsekvenser for medlemmer ved at åbne kablerne for andre 
leverandører. 

6. Drøftelse af krav til kommende leverandører/samarbejdspartnere 
a. Besidder godkendt revisionserklæring 
b. Benytter professionelle underleverandører 
c. Kan fremvise et stabilt regnskab 
d. Kan tilbyde dækningsløsninger, som ønskes af medlemmerne 
e. Flere krav kan opstilles 

7. Besvarelse af mailhenvendelser 
a. Foretages af Formanden d.27/2-2020. Mailen tjekkes løbende, dog kan 

svartiden variere alt efter henvendelsens indhold. 
8. Planlægning af informationsmøde 

a. Informationsmødet fastsættes efter mødet med leverandøren, da 
informationer af dette møde betragtes som yderst relevante for medlemmer 
samt brugere af Anlægget. Punktet vil fremgå på næste bestyrelsesmøde til 
yderligere behandling. 

9. Eventuelt 
a. Det er blevet efterspurgt, at informationer på bestyrelsesmedlemmer af 

Foreningen fremgår af hjemmeside. Dette dokument er lavet og sendes til 
Grundejerforeningen, som har hjemmesiden. 


